
Vyhodnocení dotazníků pro rodiče - MŠ Janáčkova 

1. Jak hodnotíte materiální vybavení MŠ? 

Na otázku odpovědělo celkem 92 rodičů 

61 rodičů si myslí, že materiální vybavení je velmi dobré, 30 rodičů hodnotí vybavení MŠ jako 

dobré a jedni rodiče hodnotí vybavení MŠ jako nevyhovující.  

 

 

2. Jak hodnotíte výchovně vzdělávací práci paní učitelek a jejich celkový 

přístup k dětem? 

Na otázku odpovědělo celkem 92 rodičů 

Většina rodičů je s prací a přístupem paní učitelek spokojena.  

● 57 rodičů hodnotilo známkou 10/10 

● 19 rodičů hodnotilo známkou 9/10 

● 8 rodičů hodnotilo známkou 8/10 

● 1 rodiče hodnotili známkou 7/10 

● 2 rodiče hodnotili známkou 4/10 

● jedni rodiče dali známku 3/10 

● 3 rodiče hodnotili známkou 2/10 

● jedni rodiče hodnotili známkou 1/10. 

 



3. Jak hodnotíte spolupráci se speciálním pedagogem - školním 

logopedem? 

Na otázku odpovědělo celkem 59 rodičů 

● 39 rodičů hodnotí spolupráci se školním logopedem známkou 10/10  

● 4 rodiče hodnotili známkou 9/10 

● 4 rodiče hodnotili známkou 8/10 

● 2 rodiče hodnotili známkou 6/10 

● 7 rodičů hodnotilo známkou 5/10 

● 2 rodiče dali známku 3/10 

● jedni rodiče hodnotili známkou 1/10 

4. Jak hodnotíte spolupráci s vedením MŠ? 

Na otázku odpovědělo celkem 84 rodičů 

Spolupráci s vedením MŠ hodnotí: 

● 52 rodičů známkou 10/10   ●   2 rodiče dali známku 5/10 

● 11 rodiče hodnotili známkou 9/10  ●   2 rodiče hodnotilo známkou 4/10 

● 10 rodiče hodnotili známkou 8/10  ●   jedni rodiče hodnotili známkou 3/10 

● 2 rodiče hodnotili známkou 7/10  ●   2 rodiče udělili 1 bod z 10 

● 2 rodiče hodnotilo známkou 6/10 

 



 

5. Jak hodnotíte práci a nabídku jídel naší školní jídelny? 

Na otázku odpovědělo celkem 92 rodičů 

● 59 rodičů hodnotí práci a nabídku jídel ve školní jídelně jako velmi dobrou 

● 28 rodičů ji hodnotí jako dobrou.  

● 3 rodiče hodnotí práci a zejména nabídku jídel jako nevyhovující 

● Názory rodičů: 

○ Co jsem měla možnost ochutnat, bylo vesměs dobré, zejména maso vždy krásně 

měkké. Uvítali bychom ale větší rozmanitost svačinek, kdyby pečivo s pomazánkou 

bylo častěji nahrazováno např. kaší, jogurtem, domácí buchtou, případně místo 

pomazánky třeba jen máslo. Stalo se, že děti měly pečivo na obě svačinky i jako 

přílohu k hlavnímu jídlu. Pro tříleté děti mě také překvapuje např. pikantní 

česneková pomazánka, sojová šunka, tavený sýr.. 

○ Hodně pečiva, málo kaší a jogurtů, mohl by být tvaroh nebo např. domácí perník. 

Obědy zní zajímavě. 

 

 

  



6. Jak hodnotíte způsoby komunikace mezi MŠ a rodiči? (e-mailová pošta, 

webové stránky, nástěnky, informační schůzky, konzultace s rodiči) 

Na otázku odpovědělo celkem 92 rodičů 

● Dle názoru 62 rodičů, jsou způsoby komunikace mezi MŠ a rodiči velmi dobré 

● 24 rodičů hodnotí způsoby komunikace jako dobré 

● jedni rodiče nejsou spokojeni 

● Názory dalších rodičů:  

○ Jsem nadmíru spokojena. 

○ Myslím si, že by bylo vhodné zavést do třídy telefón, protože když potřebuji něco 

vyřídit učitelce je nevhodné volat do kuchyně a žádat paní aby vyřídila (např. 

Přijdu si po O, vyzvedne teta aj.). 

○ Ocenila bych na začátku měsíce nebo konce předcházejícího měsíce rozpis akcí 

na daný měsíc zaslaný e-mailem. Při změně p.uč. nejsme informováni, ráno jsou 

ve třídě neznámé p.uč. bez představení se. Dítě má problém vejít do třídy když 

p.uč. nezná. 

○ Paní učitelky jsou vstřícné a pokud potřebujeme něco řešit, většinou není 

problém se domluvit. Oceňuji nástěnky, kde jsou průběžně vystavovány výtvory 

dětí. Uvítala bych ale větší využití e-mailové komunikace, např. zasílání 

programu na daný měsíc, informování o výskytu nemocí ve třídě, informace o 

zástupech apod. Fajn by byla třídní schůzka v průběhu roku ke shrnutí fungování 

dětí ve třídě, posunech, zda fungují jako kolektiv apod., i jako příležitost pro větší 

zapojení rodičů. Také bych ocenila více informací k pedagogům působícím ve 

školce, např. i jejich fotku. Chybí mi informace o tom, kdo bude daný den ve 

třídě zastupovat v případě nepřítomnosti naší paní učitelky (e-mail/nástěnka). 

 

 

  



7. Jak hodnotíte akce, které připravuje mateřská škola pro děti? (výlety, 

návštěvy kina, divadla, knihovny, solné jeskyně...)  

Na otázku odpovědělo celkem 92 rodičů 

● Dle názoru 78 rodičů pořádá mateřská škola v průběhu roku pro děti přiměřený počet akcí.  

● 7 rodičů si myslí, že je akcí příliš mnoho 

● 2 rodiče uvedli, že je akcí málo 

● Názory dalších 5 rodičů: 

○ Přiměřeně, spokojenost, rozmanitost. Chválím. 

○ Je to naprosto v pořádku, ale i tak by akcí mohlo být více. 

○ Ocenila bych více návštěv dopravního hřiště, solné jeskyně a knihovny - letos byla 

naše třída málokrát. 

○ Skvěle! Jsem velmi spokojena, dcera miluje výlety a akce ve školce. 

○ Akcí je mnoho, což hodnotíme velmi pozitivně. Děti mají zpestření, spoustu zážitků 

a o to více se do školky těší. 

 

  



8. Jak hodnotíte akce pro děti a rodiče ? Máte o takové akce zájem? 
Na otázku odpovědělo celkem 90 rodičů 

● 75 rodičů uvedlo, že se rádi účastní všech akcí pro rodiče s dětmi, které mateřská škola 

pořádá  

● 7 rodičů dává přednost akcím pořádaným ve třídě 

● naopak 11 rodičů preferuje venkovní akce 

● 12 rodičů nejraději navštěvuje akce s představením (besídky) 

9. Slovo pro rodiče - vzkaz pro MŠ 
Vzkaz pro mateřskou školu či připomínku napsalo 44 rodičů 

● Na logopeda názor nemám, nevím, zda ve třídě působí. Jinak jsme spokojeni 

● Děkujeme, moc si vaši práce vážíme! 

● Moc děkujeme za to, jací jste. 

● Děkujeme 

● Se školou jsme relativně spokojeni. Některé paní učitelky dělají svou práci s nadšením a 

patří tam kde jsou. Bohužel některé paní učitelky jsou zřejmě vyhořelé a k dětem převážně 

těm malým nepatří. 

● Děkujeme za péči o dcerku     

● Jsme s MŠ Janáčkova velmi spokojeni 

● MŠ je na velice vysoké úrovni. Moc Vám děkujeme za vše co pro našī dceru děláte. Její 

úsměv a každodennī nadšené vyprávění co vše prožīvají ve školce hovořī za vše.....Moooc 

celému kolektivu MŠ děkujeme a nadále vytrvejte v tom co děláte. PAVKOVI 

● Chtěla bych pochválit velmi logopedii, kdy se podařilo paní magistře naučit Rostíčka 

vyslovit R a Ř i bez zoubku jedničky. Taky velmi chválím školkovou stravu, paní kuchařky 

vaří velmi zdravě a přitom lahodně a děti si pak s úsměvem pochutnají na doma odmítaném 

jídle. 

● Přála bych si, aby paní učitelky dbaly na větší kontrolu oblečení dětí při odchodu ze školky 

ven. 

● Děkuji všehne velmi dobře. 

● Děkuji za všechno co jste mého syna naučili. Chodil do školky moc rád a také bych chtěla 

pochválit paní učitelky z Pastelky. Přeji Vám mnoho hodných děti a hlavně rodiče. 

● Děkujeme za práci kterou odvádíte s dětmi. 



● MŠ Janáčková je skvělá školka obdivuji práci od paních učitelek a paní ředitelka je člověk 

na svém místě.Všichni zaměstnanci dělají svoji práci skvěle. 

● Nejlepší školka do které naše děti chodily. Nic by jsme neměnili. Děkujeme za všechno. 

● S mateřskou školkou jsme moc spokojeni a dcera k vám dochází velmi ráda 

● Jen tak dál... 

● Neustálé změny pro děti s přecházením do jiných tříd, jiné učitelky, opakující se šikana 

mezi dětmi. Žádné komunitní kruhy bezpečí mezi dětmi. 

● Celkově jsme velmi spokojeni. 

● Nemůžu hodnotit LOGOPEDA, nemám žádné informace ani zkušenosti a v dotazníku není 

možnost vybrat možnost - NEVÍM. Jen bych chtěla upozornit na fakt , kdy děti i přes hezké 

počasí venku, bývají odpoledne ve třídě, místo aby trávily čas na školní zahradě. K tomu 

často docházelo až do minulého týdne. 

● Jsme velmi spokojeni s naší školkou, oceňujeme a velmi si vážíme práce našich paní 

učitelek v Korálku. Vytvářejí pro děti příjemnou atmosféru plnou zábavy a vždy mají úsměv 

na tváři :-) Oceňujeme také mnoho školkových akcí a dílniček pro rodiče s dětmi. Jsme moc 

rádi za fotky, které si můžeme pravidelně prohlížet a vidět, jak si Adámek užil den ve 

školce. Komunikace se školkou je velmi dobrá, o všech akcích víme s předstihem. Obědy 

jsou pestré a určitě i moc chutné. Školka je dobře vybavena a její prostory jsou moc hezké, 

uvnitř je vždy čisto a pořádek. Líbí se nám výzdoba s tvorbou dětí a s fotkami. Děkujeme 

Korálku i vedení školky :-) 

● 1. Rozhodne vice tridnich schuzek, byla vubec v tomto školním roce nejaka? Paní učitelky 

nic s rodiči nekonzultují, neptají se na názor, ani ke školnímu výletu jsme se nemohli 

vyjádřit, jen dostali email. 2. Nevíme, na co šly peníze z příspěvku, bylo to myslím 1000 kč, 

a přitom každou školní akci platíme extra. Tak na co byly určeny? Asi málo komunikace i v 

tomto ohledu, s vedením školky tedy. 3. Nespokojenost se svačinkami ve školce, z 5 snídaní 

jsou minimálně 4 pomazánky a naše dítě pomazánky nejí. Obědy by mohly být taky 

chutnější, domu si už oběd nebereme, když dítě chybí. 4. Spaní - když dítě nemůže usnout, 

má mít náhradní praci. Je přece absurdní, aby hodinu a půl muselo ležet, převalovat se a 

nudit se. (Často diskutované téma i v TV). Ze strany učitelek toto nedodrženo a dítě už 

nechce ve školce spát! Doporučeno je kreslení, když do 30 minut děti neusnou. 

● Absence kroužků 

● Jsme se školkou moc spokojeni. Jediné, co nám chybí je nabídka externích kroužků, které se 

v minulosti pořádaly. 

● Ve školce schází zájmové kroužky pro děti. 

● Chybí mi kroužky ve školce 

● Děkujeme za Vaši práci a vzdělávání našich dětí. 

● Jsme se školkou spokojeni, náš syn chodí rád do školky, má rád paní učitelky a vždy s 

nadšením povídá, co všechno dělali. Spokojenost dítěte je pro mě zásadní. Děkuji vám 

všem☺ 

● Jsme s MŠ moc spokojeni i naše děti chodí/li do školky rádi. Děkujeme. 



● Pro paní učitelky z třídy Pastelka- velmi si vážíme Vašeho přístupu k dětem,děkujeme za 

vše co pro ně celé roky děláte! Jste na správném místě a my jsme za to moc rádi. 

● Děkujeme Vám za skvělou práci 

● Úžasná školka      

● Děkujeme za milý přístup celému kolektivu MŠ Janáčkova 

● Dcera chodila do třídy Květinka. Jsem nadšená jak paní učitelka třídu vedla. Skvělé 

výtvarné činnosti, šikovné ručičky, nápaditá vystoupení a program. Dcera ji má moc ráda. 

Ve třídě byla vynikající atmosféra, přátelská, vždy milá a vstřícná a přitom byl ve třídě vždy 

klid, řád, pravidla. Předtím dcera chodila do soukromé školky a měla jsem obavy. Mýlila 

jsem se. Dcera teď stále něco tvoří (předtím měla k pastelkám odpor). Hodně se posunula v 

tomto směru. Paní učitelka nám poslala pravidelně emaily v neděli s programem a plánem. 

Opravdu je vynikající. Děkuji. Katerina Stranska. 

● Celé 3 roky jsme velmi spokojeni ve třídě Pastelka. Pěkná třída, paní učitelky skvělé a 

chválím i paní kuchařky. Bude nám smutno, za chvíli už to končí. 

● Děkujeme za skvělou práci, jakou odvádíte. Za trpělivost, komunikaci a vstřícnost. Jsme 

rádi, že dcerka chodí právě do Korálku. 

● Jsme spokojeni. 

● Za mne není co dodat, paní učitelky stonožky příjemné, vedení skolky, kuchyně taktéž. 

Nemám co dodat. 

● Dobrý den, Chtěla bych Vám poděkovat, za celkový milý přístup, jak k dětem, tak k 

rodičům. Chtěla bych pochválit a poděkovat hlavně paní učitelce Jarušce a Jiřince za jejich 

úžasný vztah, práci a celkový rozvoj děti. Dcera obě paní učitelky zbožňuje a mají velikou 

zásluhu na tom, že se dcera těší do školky. Akce pro děti jsou za mě super, ať už výlety, 

kino, knihovna. Upřímně jsem ze školky měla obavy a musím přiznat, že lepší školku jsem 

si vybrat nemohla. Ještě jednou děkuji a přeji hezký den      

● Uvítali bychom, aby si dítě mohlo nechávat odrážedlo pod střechou (po dobu svého pobytu 

v MŠ). Nyní ho nosíme ráno zpět domů, v ruce. :-( Místo postradatelné a poněkud 

samoúčelné výzdoby pod schody v hlavní budově navrhujeme zřídit místo pro 1-2 kočárky. 

Kdo jiný má být baby-friendly, když ne školka? S kočárkem se může do Alberta, do lékárny 

apod., ale do MŠ ne. V přístavbě je místa pro kočárky ještě více. Kde je vůle, tam je i cesta. 

Zamyslete se nad tím prosím. A pokud fakt ne kočárky, uvítali bychom u vchodu alespoň 

židli, aby měl člověk kam položit tašky, když manipuluje s návleky (a případně k tomu ještě 

drží v náručí miminko). 

● Dobrý den, Jsme velmi spokojeni a nadšení,že se dětem všichni a hlavně naše paní učitelky, 

p.Jiřinka a p.Jaruška ze třídy stonožky,tak hezký dětem věnují.      Víme, že je toho na ně 

někdy moc,ale ony jsou prostě boží!      Moc děkujeme všem! Za nás naprosto vše v 

pořádku a super. Těšíme se na další rok a přejeme Vám všem pevné nervy.      

● Moc děkuji za veškerou péči o mou dceru (tř stonožky). Dcera byla tento rok ve školce 

nesmírně spokojená a především se dost zlepšila ve stravování. Oproti předešlému školnímu 



roku, kdy byla v jiné školce vcelku nešťastná, přisuzuji její momentální nadšení ze školky 

především úžasnému přístupu paních učitelek. 

● Se školkou jsme spokojeni. Jen bych uvítala více akcí v odpoledním programu - např. 

kroužky, které kdysi na školce bývaly. Ne každý rodič má pracovní dobu, aby mohl dítě 

vyzvednout ze školky a převážet na kroužek. Tanečky, pohybové aktivity, angličtina i šachy 

na školce byly v minulosti super a pro děti určitě fajn zpestření v odpoledním programu. 

Paní učitelky jsou většinou moc milé a snaživé. Líbí se nám i spolupráce se školním 

logopedem. Opravu mi přijde smutné, aby učitel, který má učit základy slušného chování 

malé děti se sám takto nechoval. Zdravení je pro paní učitelku asi velký problém. A není to 

jen můj pocit, ale tento názor a zkušenost má více rodičů z mého okolí. Naštěstí jsou ve 

školce jinak milé a usměvavé paní učitelky, na kterých je znát, že práce s dětmi je opravdu 

baví a naplňuje. 

● Moc musím poděkovat paním učitelkám ze třídy Pastelka. Za trpělivost, energii, skvělé 

nápady 

 


